
 
 Sida 6 av 6 

 

 

 

Jag önskar härmed  

 

att få en föredragning av värderingsarbetet enligt ovan med möjlighet att ställa frågor, innan 

ombildningsärendena kommer upp till beslut i Stockholmshems styrelse. 

 

 

§ 17 Mötets avslutande 

Avslutningsvis tackade ordförande å styrelsens vägnar avgående vice VD och VD-stabschef Linus 

Johansson för åren på Stockholmshem med ett stort och varmt tack för hans engagemang och ett 

väl genomfört arbete. 

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

Björn Ljung Jimmy Lindgren 


